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Vánoce jsou v křesťanské tradici oslavou narození Ježíše Krista. Spolu s Velikonocemi a Letnicemi patří
k nejvýznamnějším křesťanským svátkům, slaví se od 25. prosince do první neděle po 6. lednu. 25. prosinec
jako datum Kristova narození uvádějí někteří křesťanští teologové již ve 3. století a oslava tohoto narození je
dosvědčena poprvé v Římě kolem roku 336.

Svánočními svátky bylo odpradávna spojeno kouzlení a čarování - prováděly se vánoční zvyky.

Mezi obyčejnými lidmi se uchovávali předkřesťanské vánoční zvyky, spojené se slavením zimního
slunovratu. Magické praktiky se prováděli v dobách, kdy o životě a smrti rozhodovala kvalita sklizně
a plodnost domácích zvířat a byly spojeny především se zajištěním dobré úrody. Věštila se ale i budoucnost,
zdraví, sňatek, počet dětí atd.

Dnes nás všechny vánoční zvyky a rituály prováděny v průběhu štědrovečerního večera spíše rozveselují
a přidávají mu prvek tajemna.

S koncem tohoto roku se Vám po dlouhé době dostává do rukou výtisk občasníku "Řestocká
drbna", a protože se na nás ze všech stran valí chmurná tvář ekonomické" krize" a politického
zápolení, bude toto číslo naladěno spíše svátečně a oddechově.

Budou-Ii síly, zajímavé podněty a připomínky k životu a dění v naší obci, rádi se k nim
prostřednictvím" DRBNY" v příštím volebním roce vyjádříme.

Dříve byl vánoční zvyk připravovat štědrovečerní večeři z hrachu, čočky, rybí polévky, pekl se kuba
z krup. Mezitím hospodář tajně ustrojil stromeček nebo se stavěli betlémy. Lidé se od rána postili, aby
viděli večer zlaté prasátko. Štědrý večer začal s první hvězdičkou a rodina si sedla k slavnostně
upravenému stolu. Večeři zahajovali motlitbou, vzpomínkou na minulý rok a na zemřelé. Z mísy
s jídlem hospodyně odebrala po lžíci pro domácí zvířata. Kosti se dávali na talíř, který hospodář po
večeři odnesl v ubrousku pod jabloň.

Po zazvonění zvonku přinesl hospodář stromeček ověšený jablky, sušeným ovocem, kostkovým
cukrem zabaleným v barevných papírcích. K vánočním zvykům patřilo i zapalování svíček na
stromečku u kterého všichni zpívali koledy. Ty se zpívaly každý večer u stromu, dokud se neodstrojil.

K dalším vánočním zvykům patří bezesporu i koledování, které se neomezovalo jen na jeden večer,
koledovalo se mezi štědrým večerem a svátkem Tří králů. Nejvíc se koledovalo na sv. Štěpána a na
Nový rok. Koledníci obcházeli obydlí a přáli do Nového roku zdar v hospodářství a v osobním životě.
Všude byli vítáni a obdarováváni.

Stavění betlémů byl jeden z nejrozšířenějších vánočních zvyků až do 19. století, kdy se symbolem
vánoc stal vánoční stromeček. Dřevo stromu je symbolem, že se Kristus narodil v jeslích ze dřeva a na
kříži ze dřeva zemřel.

Hezký vánoční zvyk který se dochoval do dnešní doby je vkládání rybích šupinek pod talíř při
Štědrovečerní večeří, které měli přinést dostatek peněz. Při Štědrovečerní večeři se dávalo o jeden talíř
navíc pro náhodného hosta a od večeře nesměl nikdo vstát, protože ten, kdo vstane do roka zemře.

Do našich domácností patří i vánoční jmelí, které je považováno za posvátné již od keltských dob.
Jmelí má mít kouzelné účinky, jako je ochrana proti ohni, černé magiií a zlým duchům. Jmelí je také
léčivá rostlina pro snížení krevního tlaku.

Vánoční zvyky se netýkaly jen věcí které nosily štěstí, ale i toho co se nesmělo o vánocích dělat,
jako zákaz psát milostné dopisy, protože to špatně dopadne. Také se prý nesmělo prát prádlo, protože
to přináší to smůlu.

Ry řův rok
PR05.r--I~C ,

V této době se jistě ocení
zásoba nástrah. Pro lov je
výhodné teplejší pod-
mračené počasí a padá-Ii
sníh.

Také bezmračný den po nočním mrazíku
je příznivý. Lovíme již převážně bílé
ryby, jako plotice, perlíny a tlouště.

V tento předvánoční čas jistě okolí
naznačíte, že rybář má největší radost,
nejde-li pod stromečkem dárek, který
má vztah k jeho srdcovému koníčku -
rybářství.
Blížili se konec roku, každý rybář jistě
najde čas na hodnocení uplynulé
sezóny, a každému se vybaví úspěšné i
beznadějné dny strávené u milované
vody.
Je to čas různých předsevzetí, a tak jistě
i rybář slibuje přicházejícímu novému
roku větší aktivitu, větší naděje při lovu
ryb, které se prostě na háček tento rok
"nepověsily" .

Hodně úspěchů
a sportovního ducha.
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Střípky z MS
Dovolte mi, abych Vás několika řádky seznámila o dění v naší

Mateřské škole. Od 1. září 2009 navštěvuje řestockou školku 27
dětí, z toho 7 děvčat. Místních dětí je 17, ostatní dojíždí 7 dětí
dojíždí z Trojovic, 2 děti ze Zájezdce a 1 z Nabočan.

Prostory M$ se otevřely pro naše děti po další etapě rekonstrukce
budovy. Tentokrát byla na řadě poslední fáze výměny oken. Na jejich
výměně se o prázdninách podílela řada dobrovolníků, kteří pomáhali
stará okna vybourat. Po osazení nových oken firmou a po dokončení
zednických prací však zůstala v budově spoušť v podobě hromad
suti a všudypřítomného prachu. Ten ležel i na nejmenších částečkách
stavebnic pro děti. Velký dík patří všem maminkám a babičkám,
s jejichž pomocí se podařilo společně s personálem školky vše uvést
do pořádku a školka tak během pár dní zářila čistotou a zvala
k novým hrám děti, které se na ni během letních prázdnin těšily.

Dále se o prázdninách podařilo přepažit školní zahradu plůtkem
tak, aby bylo lépe postaráno o bezpečnost dětí. Nad dětmi teď mají
paní učitelky větší přehled. Děkujeme všem zúčastněným rodičům za
pomoc.

S novým školním rokem se pro děti mimo běžný výchovně-
vzdělávací program otevřely i další možnosti aktivit ve školce.
Mohou si vybrat mezi čtyřmi zájmovými aktivitami: výukou
anglického jazyka, výtvarným kroužkem, hrou na sopránovou
zobcovou flétnu a harmonizačním cvičením.

Zastavím se pár slovy o cvičení. Jedná se o sérii speciálních cviků
z oboru kineziologie. Ač se to nezdá, ale už i děti v dnešní
uspěchané době potřebují uvolnit napětí, které v nich zanechává náš
spěch. Pomocí cviků s lektorkou hravou formou relaxují, cvičí
a poznávají samy sebe.

Základem práce s dětmi v mateřské škole je práce podle Školního
vzdělávacího programu ten náš se jmenuje "Putování pavoučka
Poutníčka". Prostřednictvím postavičky pavoučka se děti seznamují
s okolním světem, opakují staré a získávají nové jednoduché
dovednosti a základní vědomosti ze všech výchovně-vzdělávacích
oblastí. V září začínáme rodinou a vším, co se rodiny týká,
pokračujeme poznáváním věcí, kterými jsou děti obklopené -
zahrádka, les, rostliny, příroda. Pokračujeme věcmi, které se života
týkají - nakupování, různými řemesly, ochranou přírody, tradicemi,
péčí o zdraví. Poslední oblast, která je pro děti abstraktní je
cestování, naše Zem. Prostřednictvím tohoto poznávání v M$
získávají děti předpoklady k dalšímu učení ve škole základní.
Současně získávají děti zkušenosti a dovednosti, jak se chovat
k sobě navzájem. Učí se spolu komunikovat, učí domluvit se
vzájemně a dohodnout se, při hře se učí rozdělit si role a respektovat
je. Děti mají svá pravidla chování, která se učí dodržovat.

V odpoledních hodinách realizujeme akce pro rodiče a děti,od
začátku roku to byla: n Bramboriáda" rodiče nachystali doma
výrobky z brambor a společně je v M$ ochutnávali, vyráběli s dětmi
panáčka" Bramboráčka" a bramborovými tiskátky a listy si nazdobili
povlak na polštářek.

Po té jsme ve školce slavili "Slavnosti světýlek" nachystali jsme
s rodiči stezku odvahy pro děti na školní zahradě a na závěr celého
podvečera vystoupila" Ohňová žena Linda" se svojí show. Nedávno
jsme do školky pozvali jen maminky, aby si v adventní čas odpočaly

Společně s rodiči jsme připravili
vánoční prodejní výstavu .Kutilka"
výrobky na ni připravuli rodiče dětí
a výtěžek z prodeje bude věnován
na nákup hraček pro děti. Poslední
letošní odpolední akce je věnovaná
vánoční nadílce dětem "Příběhy
kouzelného zvonku" nás přenesou

do světa dětských přání a po krátké ukázce, co se děti ve školce
naučily, zazvoní zvonek splněných přání a přinese dětem dárky, se
kterými si budou hrát a které je budou rozvíjet v M$.

Nebudu již pokračovat ve výčtu všeho dění a plánů, které máme
nachystané pro naše děti, o všem se rodiče i veřejnost může
dozvědět na našich webových stránkách. (www.msrestoky.cz)

Na svoji činnost potřebuje mateřská škola samozřejmě dostatek
finančních prostředků, hlavním finančním tokem jsou prostředky od
zřizovatele - Obce Řestoky, dalšími finančními pomocníky jsou
sponzoři - VPS Rosice, Agrometall s.r.o., Bonaparte, Grafis. Všem
děkujeme za přízeň.

Letos mateřská škola podala žádost k Nadaci ČEZ, která
Podporuje regiony a pokud uspějeme, získá mateřská škola nemalé
finanční prostředky na nákup moderní technologie pro výuku dětí -
interaktivní tabule.

Ráda bych poděkovala všem spolupracujícím organizacím (Nadaci
Archa, společnosti NASANDEL, Komunitní škole Rosice, ZU$ Chrast,
chrudimskému ZÁLESÁKU, organizaci ROBI Slatiňany). A hlavně
bych chtěla poděkovat všem ochotným a nápaditým rodičům a všem
příznivcům naší malé mateřské školy, kteří nám fandí a podporují
nás, ať už je to činem, nebo alespoň dobrým slovem.

Jménem svým i jménem celého kolektivu naší školky přeji všem
klidné a láskyplné svátky vánoční, ať ve zdraví a v pohodě vstoupíte
tou správnou nohou do Nového roku.

Bc. Dagmar Krčilová, ředitelka M$
v Řestokách 8. 12. 2009
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Jsem velmi ráda, že v dnešní moderní, uspěchané době stále existují

školky, jako ta naše.
Paní ředitelka a její kolektiv dělají svou práci s láskou a v plném nasazení.

Vnáší do systému školky mnoho nových nápadů a poznatků. Každý rok
společně s rodiči vytvoří něco nového v interiéru a exteriéru školky. Dětičky
mají možnost využít spousty programů, akcí, nových hraček. Velmi oceňuji
pravidelná rukodělná setkání a společné akce školka - rodiče - děti. Vše se
vždy odehrává v milé atmosféře, kdy máme k sobě blízko, zastavfme se
a můžeme si vše prožít společně. Jsou to vždy silné momenty, které velmi
posilují rodinné, školkové vztahy, což pokládám za velmi důležité a v dnešní
době tak opomíjené. Celý školkový kolektiv svým individuálním přístupem
ke každému dítěti a k jeho osobnosti velmi přispívá k jeho dobrému vývoji
a růstu. Dovoluji si tvrdit, že naše školka je skvělým .partákem" nám
rodičům při výchově našich ratolestí.

Děkuji tímto paní ředitelce a všem kolem ní, že jsou takové, jaké jsou, za
jejich čas. Velmi si toho vážím a moc nám všem a hlavně dětičkám přeji, aby
to tak zůstalo i nadále.

Mějte láskyplné adventní, vánoční dny a celý příští rok 2010.
Kateřina Cibulková, Trojovice

Naše mateřská školka je pro nás prostě tou nejlepší. Když jsem vybírala
jakožto přistěhovalec neznalý místních poměrů školku pro svojí dceru,
oslovila mě již svými milými, přehlednými a aktuálními internetovými
stránkami. Dcerka měla zkušenost s velkou městskou školkou, kde bylo
mnoho tříd a učitelek, a do školky se bála. Ale zde, v téměř domácím
prostředí, kde se brzy všichni vzájemně poznali, se cftila mnohem bezpečněji
a začala se do školky těšit. K dětem je přistupováno individuálně, v každém
je podporováno to dobré. Kolektiv pracovnic školky v čele s paní ředitelkou
je sehraným týmem, kde si všechny vzájemně pomáhají a snaží se společně
vytvářet pro děti příjemné a podnětné prostředí. Děti je mají všechny moc
rády včetně paní kuchařky a tety školnice.

Paní ředitelka vymýšlí pro děti stále něco nového, organizuje různé akce
ve školce i mimo školku, některé dokonce i pro rodiče s dětmi nebo jen pro
maminky - výlety, zájezdy na divadelní představení, tvořivé dílny, sezónní
slavnosti na zahradě M~ (např. bramboriáda, slavnosti světýlek ...), besídky.
Také často zve ke spolupráci nás rodiče, takže naše školka je opravdu naše,
můžeme ovlivňovat její chod, mít vlastní náměty, připomínky i přání.

Děti se mají vždy na co těšit. Ve školce mohou navštěvovat několik
kroužků - angličtina, výtvarný, harmonizační cvičení, hra na flétničku, každý
rok probíhá kurz plavání. Školka je jednotřídní, jsou tu malé i větší děti
pohromadě, takže se učí vzájemně si pomáhat a zároveň neposuzovat
druhého podle toho, co právě teď dovede, protože vidí, jak se ten malý
postupně všechno naučí a je víc a víc šikovný. Ti nejstarší - předškoláci již
často pomáhají učitelkám ohlídat ty nejmenší, cítí svoji důležitost a učí se
pomáhat menším a slabším. Mám 2 děti a jsem ráda, že mohly být spolu ve
třídě, i když jsou od sebe o víc než 2 roky. Mladšímu to pomohlo si zvyknout
na nové prostředí a starší se zase naučila nechat mladšímu vlastní prostor,
nestarat se tolik o něj, protože viděla, že není malý sám.

Ohlédnu-li se dozadu, udělalo se ve školce i plno práce - renovace
koupelny a sociálního zařízení pro děti, nová okna, přibývá plno krásných
didaktických hraček pro děti do třídy atd... Paní ředitelka se svými
spolupracovnicemi postupně vytváří ze staré šedé budovy místo plné světla,
barev a radosti v dětských očích.

My maminky jí tímto chceme poděkovat a vyjádřit svoji podporu a přání,
aby měla i nadále dost sil bojovat o finance pro školku a mohla pokračovat
ve svém díle pro naše děti.

Daniela Supuková,Trojovice

ODPADY-ODPADY-ODPADY
Třídění odpadu: Když se z odpadu stává surovina ...

Pardubický kraj patří v České republice k regionům s rostoucím podílem
tříděného odpadu. Produkce odpadu neustále stoupá a jeho likvidace je
obtížná. Skládkovánf zatěžuje příští generace a spalování odpadu se i přes
pokročilé a bezpečné technologie nesetkává s pochopením veřejnosti.
Třídění odpadu je tak nejjednodušším řešením, jak na rostoucí spotřebu
a s ní související rostoucí množství odpadu reagovat.

Recyklace papíru, kovů a skla snižuje tlak na primární zdroje. Zpracování
recyklátu vyžaduje méně energie a produkuje podstatně méně emisí.
Tříděním tak z odpadu vzniká surovina.

Při třídění odpadu platí jednoduché pravidlo: modrá barva kontejneru
označuje papír, žlutá plasty, zelená sklo. Když si nejme jistí, můžeme použít
následující přehled:
PLASTY: sáčky, fólie, polystyrén, plastové nádoby a lahve, PET lahve,
kelímky, krabičky a výrobky z plastů (NE silně znečištěné, mastné, od
chemických látek).
PAPIR: krabice, lepenka, karton, kancelářský papír, sešity, noviny, časopisy
(NE mokré, mastné, silně znečištěné, vos kované, NE obvazy a dámské
hygienické potřeby).
SKLO: lahve od nápojů, skleněné nádoby, tabulové sklo (ne láhve od
chemikálií, drátěné sklo, autosklo, keramika, porcelán, zrcadla).

A nejbližší sběrný dvůr? V Chrudimi!!!

Odpady a nepořádek
Poplatek za odpady platí každý občan a má možnost svůj odpad

likvidovat svozem popelnic, tříděným sběrem (plasty, sklo) a svozem
velkoobjemového odpadu, který se provádí 2x za rok. Někteří občané přesto
zakládají různé skládky a to hlavně u kontejnerů, ale i po příkopech apod.
To znamená, že obec musí vynakládat další prostředky na úklid těchto
skládek a to se samozřejmě promítá do celkové ceny za svoz odpadů. Ve
středu 18. 11. byly vyvezeny kontejnery z plasty, a přesto během několika
dnů byl u prodejny a hasičské zbrojnice odložen nový odpad.

SDH ŘESTOKY A BOK 2009
Rok jsme zahájili 10. 1. 2009 uspořádáním slavnostní VVH

k 120. výročí založení sboru. Schůze se konala v pohostinství u Jaroslava
za doprovodu hudební skupiny BQ. Koncem února jsme pořádali hasičský
bál s tradičním dětským karnevalem. O dobrou zábavu se starala
hudební skupina Rytmus, která si na dětský karneval připravila nové
masky. Místní M~ připravila pro děti mnoho zábavných her a veliký
úspěch sklidilo vystoupenf břišních tanečnic s ohněm a hady. Se zvířaty
se mohly po vystoupení zájemci i vyfotit.

9. 5. 2009 se naše družstvo SDH zapojilo do námětového cvičení
v Chrasti, jehož úkolem byla dálková doprava vody. Zúčastnilo se devět
sborů. 28. 5. 2009 jsme se zúčastnili okrskové soutěže v Boru
u Chroustovi. Skončili jsme na 5. místě z 12 zúčastněných družstev.
V každoročně pořádané soutěži o nejsilnějšího hasiče v hodu břemenem
do dálky náš borec J. Chvojka skončil již potřetí za sebou na prvním
místě. 27. 6. 2009 proběhl Brčekolský pohár, který se započítával do ligy
okresu. Naše družstvo předvedlo povedený výkon, ale na ligová mužstva
jsme nestačili. 5. 7. 2009 jsme se vypravili do Chlumu u Hlinska na
oslavy 130. výročí založení místního sboru. Za podpory a obdivu diváků
jsme provedli útok s naší historickou stříkačkou a umístili se na pěkném
8. místě. Touto soutěží jsme ukončili sportovní sezónu.

4. 7. 2009 jsme zasahovali v obci, kde jsme čerpali zatopený sklep
v domě naproti jednotě (prasklé vodovodní potrubí). Museli jsme použít
obě stříkačky PS 12 a zasahovalo 6 hasičů. V Červnu jsme v místní M~
provedli dvakrát ukázku naší hasicí techniky. Po ukončení ukázky si děti
sami vyzkoušely stříkání z proudnic na cíl.



V červnu jsme se také pustili do opravy hasičské zbrojnice. Začalo
se jejím vyklizením, otloukla se opadaná omítka, vyboural se
nepoužívaný suchý záchod a zazdil se vchod do něj. Tím se zvětšil
prostor zbrojnice. Kolem venkovní zvlhlé zdi se vykopala větrací
drenáž. Za pomoci starších členů sboru pana Solara a Jelínka byly
omítnuty a naštukovány vnitřní zdi. Po vyschnutí se celá hasičská
zbrojnice vymalovala a natáhla se nová elektroinstalace. Po
dokončení oprav ve zbrojnici jsme ještě opravili přilehlou místnost,
která bude sloužit jako sklad hasičského materiálu.

Opravy jsme zakončili 27.9.2009 sezváním členů hasičského sboru
na prohlídku zrekonstruované zbrojnice s malým občerstvením.

KAžDÝ MÁME TU SVOJI OSVĚDČENOU
vánoční rybí polévku

Vzpomínám, že v naší rodině byl vánoční kapr takzvaně pokrmem na
indexu, ani jeden člen totiž nenašel zálibu v pracném vybírání kostiček,
natož pak v předcházející kaprovraždě. Nezbívalo než zmatenou rybu
pozorovat v napuštěnévaně u paní Blažkové, která bydlela pod námi.

Hvězdou štědrovečerní večeře tedy byl telecí řízek, masíčko vrcholně
na trhu nedostupné, o to více ceněné, samozřejmě v symbióze
s bramborovým salátem, který každá domácnost propracovala
s virtuozitou soběvlastní téměř k dokonalosti.

Jistě tušíte, že byl-li jsem ochuzen o šupinu pod talířem, byla rybí
polévka do mých 30 let utajenou záležitostí.

Dnesjiž její příprava patří k mé oblíbené činnosti a vlastně se s touto ne
příliš frekventovanou polévkou během roku doslova mazlím.

Ta moje: Smetanová krémová
2 hlavy, mlíčí, jikry, kapří ocasy dám spolu s kořenovou zeleninou

a cibulí ve slupce pomalu vařit. Samozřejmě spolu se solí, celým pepřem,
novým kořením a je-Ii, zelenou petrželkou.

Nastrouhám na jemno syrovou kořenovou zeleninu - mrkev, celer,
petržel. nasekám na drobno cibuli a utřu 2 stroužky česnekusesolí. To vše
orestuji na másle, mírně osolím a nechám odležet.

Ze silného vývaru vyjmu maso, pečlivě zbavím kostiček, přecedím
vývar.

Ne moc, pouze lehce, rozmixuji maso a orestovanou zeleninu s trochou
vývaru, zahustím máslovou jíškou, vliji smetanu, dochutím dle potřeby.

Jako vložku do polévky připravím opečené kostičky veky tzv. křoupálky.
Ozdobím nasekanou petrželkou a nastrouhaným parmezánem.

Dobrou chuť a krásné Vánoce!
přeje Hospůdka na Čertovině

Vánoční zvyk - Pouštění skořápkových lodiček
Do půlek prázdných vlašských ořechů připevníme malou svíčku.

Důležité je, aby si každý vyrobil svou lodičku sám a aby vyřkl pouze
jedinou otázku. Lodičky se vložily do vody.

Pokud lodička zůstala u břehu, v příštím roce nás nečeká žádná
změna.

Lodička se hned potopí, snaha o zlepšení své životní situace bude
marná.

Lodička se potopí až kousek od břehu, vlastní neuvážeností,
shodou okolností či náhod se naše snažení i přes dobrý začátek mine
účinkem.

Loď pluje bok po boku s jinou, láska a přátelství nebo dobrá
obchodní spolupráce. Čím dřív se dotknou, tím rychleji k sobě
najdou jejich majitelé cestu.

Lodičky se semknou do kruhu, vzájemné přátelství, úcta
a toleranceLodička nabere vodu, ale dorazí k protějšímu břehu, svůj
záměr uskutečníte odřenýma ušima.

OU RESTOKY NABízí
OZ Řestoky navrhuje prodej pozemku parcel č. 375/115 - 375 ml,
parcel. č. 357/116 - 25 ml, parcel č. 86/4 - 434 ml.
Případní zájemci musí počítat s minimální cenou 100,- Kč/ml.
Ostatní náležitosti spojené s prodejem se dozví na oú.

SPOLEČENSKÁ
KRONlKAQ
V roce 2009 se přistěhovali V roce 2009 se odstěhovali

Sedláček Antonín
Nermuťová Libuše
Licek Jiří
Matoušková Zuzana
Matoušková Anna
Ing. Kunc Jan
Ulrich Josef
Daňková Angelika
Sýkora Jan
Lohniská Anna
Salamon Jan

č.p. 49
č.p. 96
č.p. 155
č.p. 155
č.p. 155
č.p.169
č.p. 94
č.p. 100
č.p. 55
č.p. 49
č.p. 97

V roce 2009 se narodili

Říhová Eliška
Dvořáček Dominik
Lohniský Antonín
Bodnár Jakub
Češík František

č.p. 132
č.p.167
č.p. 49
č.p. 27
č.p.146

Michler Jan
Michlerová Eva
Urbanová Jana
Procházka Libor
Kumpera Vlastislav
Pleskotová Jana
Pleskotová Lucie
Pleskot Daniel

V roce 2009 zemřeli

Horník Jaroslav
Kozák Bohumil
Podařil Josef
Salomon Miloslav
Louthanová Marie

č.p.155
č.p.155
č.p. 42
č.p. 135
č.p. 92
č.p. 45
č.p. 45
č.p. 45

č.p. 68
č.p. 37
č.p.124
č.p. 97
č.p. 105

V naší obci je trvale přihlášeno 476 obyvatel, z toho 245 mužů
a 231 žen.

V roce 2009 členky Sboru pro občanské záležitosti
navštívily a poblahopřály těmto jubilantům:

Kozák Jaroslav
Kozáková Milada
Rabasová Františka
Konrádová Miroslava
Podařilová Milada
Bleha Josef
Hrdličková Jarmila
Pecinová Miloslava
Blažek Miloslav
Hetychová Alena
Kroutilová Jarmila
Matějková Slavomila
Žemličková Marta
Krejčí Stanislav
Veleba Antonín
Blehová Marie
Podařilová Emílie
Marek Josef
Cempírek Miroslav
Hrnčířová Eva
Jurniklová Marta
Smrčková Marie

č.p. 87
č.p. 37
č.p. 22
č.p.112
č.p.124
č.p. 8
č.p.138
č.p. 99
č.p. 98
č.p.132
č.p. 36
č.p.101
č.p. 31
č.p.115
č.p. 59
č.p. 8
č.p.123
č.p. 23
č.p. 69
č.p. 32
č.p.147
č.p. 63

89 let
83 let
83 let
82 let
82 let
81 let
81 let
81 let
80 let
80 let
80 let
80 let
80 let
75 let
75 let
75 let
75 let
70 let
70 let
70 let
70 let
70 let

Případné podněty a náměty, reakce souhlasné či nesouhlasnépřijďte
vyjádřit na nejbližší veřejné zasedánízastupitelstva obce,

nebo zašlete na Obecní úřad v Řestokáchpoštou
či na e-mail: obec.restoky@quick.a


